

富貴NIRVANA



NIRVANA  
LIFE PLAN  
生命圓滿契約

NOT FOR PRINT



# Pre-planning

## 事前規劃

### What is the importance of pre-planning?

Pre-planning (sometimes also called “advance planning”, “pre-arrangement planning” or “pre-need planning”) means advance planning of your final send-off before the need occurs. Just as purchasing an insurance is an important advance planning, pre-planning is crucial towards completing total financial planning.

According to a general survey, there are three primary concerns among family breadwinners. Matters concerning their children’s future top the list. This is followed by financial pressures of the next generation. In third place is the occurrence of unpleasant incidences such as loss of income, critical illnesses and worse still, loss of life. Any of these will incur a financial burden.

The topic of death is a delicate one and it is understandable many are uncomfortable to discuss it. However, one should contemplate on this question: which comes first, tomorrow or death? We can never know for sure, but death does not discriminate, it doesn’t wait, and it is inevitable. This is exactly why pre-planning is important for both yourself and your family.

### 事前規劃的重要性

事前規劃（亦稱事前安排、事前安排計劃或預售計劃）是預先把自己的身後事，通過自己的主權，在生前安排得一清二楚。現代社會對死亡的態度日漸開放，但隨著時間增長，死亡成本與生活成本逐年上升，對一些人而言，預先安排好身後事仍是一種避忌。

根據一項綜合調查，一家之主關注的三大方向，首位是孩子的未來，其次是經濟壓力，接下來是發生不愉快的事情，如沒有收入、危重疾病，更糟糕的是失去生命，因為任何一項都會加重經濟負擔。

死亡是個微妙的話題，許多人明明理解卻不願意直談。但我們應該思考的是，明天或死亡，哪個先發生？我們無法確定，但死亡是公平的，它不會等待也無法避免，這就是為什麼事前規劃對你和你的家人如此重要。

NOT FOR PRINT



# Who should pre-plan?

## 誰應該事前規劃？



Leave a legacy of **love**  
留愛不留債

**Pre-planning** can be thought of as a preparation strategy of everything connected to your **future** final send-off ceremony and pre-paying for it in advance. Depending on your wishes or that of your family's, the arrangements can vary in cost and details.

Different factors may come into play for each individual considering **pre-planning** such as personal experiences/preferences, financial capability, mental awareness and concern for the welfare of their loved ones. The one thing these individuals have in common is readiness. Regardless of age, gender and status, everyone should consider the idea to **pre-plan**.

When you are no longer around, **pre-planning** will empower your family to set the required actions into motion without having to worry over difficult financial decisions and unfamiliar details. Different individuals may have different needs and choices; the most important thing here is your family can proceed with confidence that they are acting in accordance to your wishes. This will give them the freedom to cope with loss and healing. It is the final and best gift you can ever provide for your loved ones.

**事前規劃**是一種生前預先規劃身後事所準備一切殯葬事項，並預先支付殯葬費用所簽署的契約，同時可依照你或你家人的意願，在安排殯葬細節和費用上有所不同。

對於**事前規劃**，每個人都有不同的影響，當中包括個人經歷、經濟能力、心理建設和保障親人利益。但這些人的共同點就是做好一切準備，不管你是什麼年齡、性別和地位，只要你準備就緒，經濟穩定，你就可以作事前規劃。

逝世后，**事前規劃**可以減輕你的家人在無法做出決策時，所承受的經濟負擔。一旦未來的事項已被安排，你的家人可根據你的意願來執行，避免他們在情緒低落時刻處理複雜的問題而煩惱，這是你留給你愛的人最后和最好的禮物。

NOT FOR PRINT

# 事前規劃的 7 main advantages of pre-planning 大優勢

Contrary to popular misconception, **pre-planning** is not morbid. Instead, it makes living each day count and brings a new appreciation for life. The advantages in **pre-planning** are numerous, and it can benefit both you and your family or loved ones in many ways.

事前規劃倡導一種“向死而生”的生命態度，通過面向死亡籌劃自己的人生，是一種豁達和進步的觀念改變。事前規劃有很多優勢，它可以讓你和你的家人或所愛的人各方面都受益。



Your family is protected from rising funeral costs due to inflation

By pre-planning today, you are essentially locking in today's prices against future inflation.

保護家人抵抗通貨膨脹

一份預先安排好的事前規劃，可以鎖定今天的價格，幫助你應付通貨膨脹以及節省更多的金錢。



You assume responsibility of your own final send-off expenditures

By pre-planning, you can have complete financial planning by assuming the financial costs of your own final affairs without burdening your family. By doing this you can also plan your finances better through 0% interest instalment plans without needing to pay a single large sum in an immediate need situation.

承擔葬禮費用的財務負擔

透過事前規劃，可以規劃完整的財務計劃而不會造成你家人的經濟負擔。你可以選擇0%利息分期付款輕鬆規劃財務狀況，無需臨時支付一筆款項。



You will have time and space to consider all factors and concerns

By pre-planning early, you will be able to look around and compare services and prices before committing to any decision.

充足時間和空間做出思考

事前規劃可以讓你在做出決定前，有充足的時間評估不同殯葬業者的服務與價格。



You can be self-reliant and choose the way you wish to be celebrated and remembered

Through pre-planning, you will get to decide and have final say on your final send-off without burdening your family with questions and doubts as to what your final wishes are.

擁有自主權決定自己想要的方式

透過事前規劃表達自己的主權，讓家人充分了解與尊重你的決定，按照你希望的方式圓滿生命，完美落幕。



Your family will know who to contact in the event of an emergency

If there is a pre-plan in place, your family will know who to contact for assistance in the event of an emergency.

家人不煩心

如果事前做好規劃，當緊急狀況發生時，你的家人只要一通電話就可以尋求援助。



Your family will not be unnecessarily pressured and they can focus on what is important

If pre-planning is done, your family will not be pressured into making quick decisions based on emotions as everything has already been decided earlier and paid for. Instead, they can focus on mourning, remembering and healing.

家人不倉促做決定

如果做好事前規劃，當緊急狀況發生時，家人無需面對壓力下倉促做出決策。相反的，可讓家人早點從悲傷中恢復平靜。



You will be able to enjoy greater peace of mind

By pre-planning, you will enjoy greater peace of mind knowing all your affairs are in place and all financial concerns in life are addressed.

心無牽掛

通過事前規劃，可讓你更加省心處理財務狀況，並輕鬆從容面對生活。

NOT FOR PRINT



# Nirvana Life Plans

## 生命圓滿契約



Funeral planning is a complex and sensitive matter. Whether as a **pre-plan** or an immediate need, knowing where to begin and deciding what needs to be done can be daunting for many, especially for those who have never been directly involved in the planning of end-of-life affairs. With over 30 years of experience in providing award-winning bereavement care services and products, Nirvana Asia understands this challenge.

Nirvana Life Plans aim to ensure the funeral planning process be as hassle-free as possible by combining our best services and products in convenient, pre-arranged plans. The plans come in different price ranges to address every budgetary concern and are suitable for multi-denominations. Nirvana Life Plans can also be personalised according to individual needs.

Aside from making the process of **pre-planning** easier for our customers through our Nirvana Life Plans, Nirvana Asia has dedicated service personnel in multiple internationally-certified branches nationwide and a wide network of professional authorised agents who are ever-ready to lend a helping hand.

葬禮策劃是一個繁雜且敏感的事項。無論是**事前規劃**還是急迫需要，從如何開始籌劃，需要什麼程序都讓人望而生畏，特別是對從未參與過臨終規劃的人而言更是難上加難。富貴集團逾30年從事殯葬事業，深諳這是一項挑戰，因此盡心盡力為客戶提供專業的服務和優質的產品。

富貴生命圓滿契約旨在提供專業服務與優質產品及免除葬禮繁瑣事宜，並確保葬禮過程順利進行。契約分成不同的價格，以及設有個人化定制服務，可以讓你選擇你想要的殯儀方式。

富貴生命圓滿契約為客戶提供簡化**事前規劃**的流程，富貴集團在全國分行設有專業的服務人員及授權代理，隨時隨地為客戶服務。

NOT FOR PRINT

# BROCHURE 1

Buddhist / Taoist Package

N V

HONOUR

ELEGANT

HARMONY



富貴

如意 ◊ 安祥 ◊ 永康

# BROCHURE 2

Christian Package

N V

GRACIOUS

BLESSING



富貴

聖恩 ◊ 祝福

NOT FOR PRINT

# BROCHURE 1 (Buddhist / Taoist Package)



NIRVANA  
LIFE PLAN  
生命圓滿契約

NV  
HONOUR  
ELEGANT  
HARMONY



富貴  
如意 ◊ 安祥 ◊ 永康

ONLINE COPY

NOT FOR PRINT



We care. We provide.® 心靈深處的關懷



\* Available with upgrades 僅限升級配套

Grand  
Memorial  
Parlour

現代化  
追思禮堂

Our **Services**  
我們的**服務**

We advise, arrange and supervise funeral arrangements, covering all aspects with staff support. We dedicate our diligence right from the beginning to the funeral day, and any further help required thereafter.

一場莊嚴的告別儀式，承載了對摯親的哀思，承載著深深的祝福，身為這道關卡的守門人，富貴禮儀團隊一直秉持“事死如事生”的專業態度，從防腐、淨身、化妝、入殮至追思禮拜，我們堅持給予您的摯親至高無上的尊重，務求以最貼心的服務品質以及匠心的產品素質禮讚生命。



Standard Parlour  
標準追思禮堂



Standard Parlour  
標準追思禮堂

NOT FOR PRINT



We care. We provide.® 心靈深處的關懷

# Luxurious Hearse

## 奢華靈車



\* Available with upgrades 僅限升級配套

The one-of-a-kind luxury vintage-styled hearse in Malaysia that is imported from Japan; featuring a solemn, pure white exterior with a luxurious leather-lined interior, faux marble flooring and built-in LED lighting as the ultimate tribute to a departed loved one as they undertake the final journey of this life.

全馬獨一無二，從日本進口的奢華靈車，經典古董車款，純白莊嚴，奢華氣派，內置LED照明，皮革車壁與大理石材質地板，承載著至親對逝者的悼念與尊榮，讓逝者圓滿走完人生的最後一程。



Grand hearse  
豪華靈車



NV HONOUR  
富貴如意

High range hearse  
高級靈車



NV ELEGANT  
富貴安祥

Standard hearse  
標準舒適靈車

NV HARMONY  
富貴永康

NOT FOR PRINT

We care. We provide.® 心靈深處的關懷

# Luxurious Casket & Urn

## 豪華土葬壽木 & 骨灰甕

NV HONOUR 富貴如意



Selected from the finest materials and produced through exquisite craftsmanship to create a completely unique piece with delicate carved finishing of exceptional form and quality.

精選上乘材質，搭配精湛工藝，以精細雕刻方式製作，完成獨特精緻的造型和品質。



Dignified and of high quality, featuring exquisite craftsmanship that highlights a natural and elegant form made from the finest material.

質量上乘，做工精細，渾然天成凝重高貴形態，彰顯高雅貴重之儀表。



Premium NV Elegant casket & urn  
精緻安祥土葬壽木&骨灰甕



Standard NV Harmony casket & urn  
標準永康土葬壽木&骨灰甕



## White Ladies 白衣天使

The 1<sup>st</sup> of its kind in Malaysia, our professional all female service staff, dedicated to rendering their immaculate services with a genuine sincerity for female decedents.

全馬首創專業的白衣天使將全程處理女性遺體，從防腐、淨身、化妝和入殮的工作，給予女性逝者至高無上的尊重。



\* White Ladies service is available within Klang Valley only.  
白衣天使服務只限於巴生谷地區。

\* Floral decorations available with upgrades 花藝佈置僅限升級配套

NOT FOR PRINT





# 富貴NIRVANA 生命圓滿契約

服務項目	富貴永康	最暢銷 富貴安祥	豪華配套 富貴如意
<b>臨終諮詢</b>			
1. 提供24小時臨終禮儀諮詢	✓	✓	✓
遺體處理與入殮服務			
2. 中領死亡與下葬證明書	✓	✓	✓
3. 遺體接送	✓	✓	✓
4. 遺體護理服務 (防腐、化妝)	✓	✓	✓
5. 優質入殮用品 (1套)	✓	✓	✓
6. (i) 土葬 : 土葬壽木 (1副)	標準永康土葬壽木	精緻安祥土葬壽木	豪華如意土葬壽木
(ii) *火化 : 火化壽木 (1副)	標準永康火化壽木	精緻安祥火化壽木	豪華如意火化壽木
*骨灰罈 (1個)	標準永康骨灰罈	精緻安祥骨灰罈	豪華如意骨灰罈
*火化與拾骨灰服務	✓	✓	✓
7. 陀羅尼經被 (1套)	✓	✓	✓
<b>奠禮準備</b>			
8. 使用特色大柵/標準追思禮堂	1個16尺X20尺 / 標準追思禮堂	2個16尺X20尺 / 標準追思禮堂	2個20尺X20尺 / 標準追思禮堂
· 風扇(把)	4	4	8
· 燈(盞)	4	8	10
· 附桌布桌子(套)	8	8	15
· 椅子(張)	40	60	120
9. 使用莊嚴靈堂	✓	✓	✓
10. 靈桌及棺頂花飾 (1套)	✓	✓	✓
11. 遺照放大服務	✓	✓	✓
12. 精飾相框	✓	✓	✓
13. 路向指標與示喪燈籠	✓	✓	✓
14. 麻衣孝服 (套)	5	5	15
15. 弔唁禮簿	✓	✓	✓
16. 帛金箱	✓	✓	✓
治喪協調與奠禮進行			
17. 專業治喪諮詢及服務人員 (1組)	✓	✓	✓
18. 殯儀協調人員2晚 (6PM - 12AM)	1位殯儀協調人員 / 晚間	1位殯儀協調人員 / 晚間	1位殯儀協調人員 / 晚間
19. **** 誦經打齋 (3位佛教或道教宗教師)	1晚	2晚	2晚
20. 靈前供齋與供果 (1套)	✓	✓	✓
21. 元寶蠟燭 (1套)	✓	✓	✓
22. 附加燈飾精工製作紙紮 (1套)	✓	✓	✓
23. 糖果禮品 (份)	40	80	150
24. *** 備辦輕便茶點	-	多達30人份 / 晚間	多達30人份 / 晚間
25. 飲用水 (杯)	96	240	360
26. 花生 (包)	20	20	30
<b>舉殯服務</b>			
27. 大殮封棺	✓	✓	✓
28. 舉殯供齋與供果	1份	-	-
29. 銘旌 (1幅)	✓	✓	✓
30. 舉殯服務人員 (1組)	✓	✓	✓
31. 專業音樂隊 (1組)	-	✓	✓
32. 富貴精緻答禮品 (件)	40	30	100
** 禮車 (1輛, 單程使用)	-	豪華禮車	豪華禮車
** 靈車 (1輛, 單程使用)	-	高級靈車	豪華靈車
** 送殯冷氣巴士 (1輛)	-	多達40人座位	多達40人座位
<b>額外產品與服務</b>			
36. 附追思相片隨身碟 (1個)	-	1個 (40張)	1個 (80張)
37. 致謝卡 (張)	-	-	200
38. 郵寄致謝卡	-	-	✓
39. *** 供居家使用安靈器具	-	長達49天	長達49天

\* 僅限於火化配套。  
 \*\* 若因無法預測的情況而無法使用所指定靈車或禮車, 本公司有權以其他交通或運輸方式代替, 無需承擔任何責任。  
 \*\*\* 僅限於巴生谷地區。  
 \*\*\*\* 進教誦經打齋可選擇客家(中壇)、廣東(中壇)或福建(小壇)儀式。  
 如使用福建(小壇)誦經打齋服務需繳付RM566額外的收費(僅限於富貴永康和富貴安祥配套)。

RM 18,800 (即用價格)	RM 30,700 (即用價格)	RM 43,700 (即用價格)
RM 17,180 (預售價格)	RM 25,480 (預售價格)	RM 32,780 (預售價格)





富貴 NIRVANA

# NIRVANA LIFE PLAN

	NV Harmony	 MOST POPULAR NV Elegant	 LUXURIOUS PACKAGE NV Honour
<b>Consultation</b>			
1. 24-Hour Careline Service for Consultation Prior to Demise	✓	✓	✓
<b>Embalming Handling &amp; Encoffinment Service</b>			
2. Reporting Death & Obtaining Burial Clearance / Permit	✓	✓	✓
3. Securing Release of Remains	✓	✓	✓
4. Decedent Care Services (Embalming / Dry Ice & Make Up)	✓	✓	✓
5. Longevity Costume (1 Set)	✓	✓	✓
6. (i) Burial : Burial Casket (1 Unit)	✓	✓	✓
(ii) * Cremation : Cremation Casket (1 Unit)	✓	✓	✓
* Urn (1 Unit)	✓	✓	✓
* Cremation & Retrieval of Ashes	✓	✓	✓
7. Buddhist Blanket (1 Set)	✓	✓	✓
<b>Preparation of Memorial Ceremony</b>			
8. Use of Canopy / Parlour	1 Unit (16ft X 20ft) / Standard Parlour	2 Unit (16ft X 20ft) / Standard Parlour	2 Unit (20ft X 20ft) / Standard Parlour
• Hanging Fan (Unit)	4	4	8
• Light (Unit)	4	8	10
• Table with Table Cloth (Set)	8	8	15
• Plastic Chair (Unit)	40	60	120
9. Use of Majestic Altar	✓	✓	✓
10. Table Top Floral Décor and Casket Top Floral Tribute (1 Set)	✓	✓	✓
11. Enlargement of Photograph	✓	✓	✓
12. Decorated Photo Frame	✓	✓	✓
13. Location Direction Placards & Lanterns	✓	✓	✓
14. Mourning Garments (Set)	5	5	15
15. Memorial Record Book	✓	✓	✓
16. Use of Condolence Box	✓	✓	✓
<b>Coordination of Funeral Service &amp; Memorial Ceremony</b>			
17. Profession Consultation & Support Team (1 Team)	✓	✓	✓
18. 2 Nights Wake Service Worker (6PM - 12AM)	1 Worker / Night	1 Worker / Night	1 Worker / Night
19. **** Buddhist / Taoist Prayer Service (3 Monks / Nuns)	1 Night	2 Nights	2 Nights
20. Offerings to The Deceased (1 Set, Fruits & Vegetarian)	✓	✓	✓
21. Joss Sticks and Prayer Materials (1 Set)	✓	✓	✓
22. Professional Handcrafted Paper Model with Decorative Lights (1Set)	✓	✓	✓
23. Confectionery Gifts (Piece)	40	80	150
24. *** Light Refreshment	-	Up To 30 Pax / Night	Up To 30 Pax / Night
25. Drinking Water (Cup)	96	240	360
26. Peanuts (Package)	20	20	30
<b>Funeral Procession Service</b>			
27. Sealing of Casket	✓	✓	✓
28. Funeral Day Offerings to The Deceased (Fruits & Vegetarian)	1 Set	-	-
29. Son-In-Law Flag (1 Unit)	✓	✓	✓
30. Service Team for Funeral Procession (1 Team)	✓	✓	✓
31. Professional Music Band (1 Team)	-	✓	✓
32. NV Souvenir (Piece)	40	30	100
33. ** Use of Limousine (1 Unit, Single Trip)	-	Luxurious Limousine	Luxurious Limousine
34. ** Use of Hearse (1 Unit, Single Trip)	Standard Hearse	High Range Hearse	Grand hearse
35. ** Use of Air-Cond Bus for Funeral Procession (1 Unit)	-	Up To 40 Seats	Up To 40 Seats
<b>Additional Products &amp; Services</b>			
36. USB Flash Drive with Pieces of Photo	-	1 Unit (40 Pieces)	1 Unit (80 Pieces)
37. Thank You Cards (Unit)	-	-	200
38. Mailing of Thank You Card	-	-	✓
39. ***Use of Majestic Table & Accessories at Home	-	Up To 49 Days	Up To 49 Days

\* Applicable for cremation package only.  
 \*\* The company shall not be liable for any direct, indirect or consequential losses in the event that the specified hearse or vehicle is not available as a result of circumstances beyond its control PROVIDED ALWAYS that an alternative mode of conveyance or transport is made available.  
 \*\*\* Applicable in Klang Valley Only  
 \*\*\*\* Taoist prayer service only covers Hakka (medium), Cantonese (medium) or Hokkien (small) prayer service. Use of Hokkien (small) prayer service is subject to an additional charge of RM566 (Only applicable for NV Harmony & NV Elegant packages)

RM 18,800 (As-Need Price)	RM 30,700 (As-Need Price)	RM 43,700 (As-Need Price)
RM 17,180 (Pre-Need Price)	RM 25,480 (Pre-Need Price)	RM 32,780 (Pre-Need Price)

NOT FOR PRINT



## NOTES

- a) The NLP excludes burial plots, cinerary urn compartments, pedestal for ancestral tablet and construction of tomb.
- b) Use of parlour is subject to availability. The parlour check-in policy and procedures may vary by location; hence the customer must agree to such policy and procedures of respective location before the parlour check-in is allowed.
- c) The NLP shall be exercised strictly in Peninsular Malaysia where the location of the funeral service must be within the radius of 35km (hereinafter referred to as "the Restricted Territory") either from Nirvana Care Sdn Bhd (hereinafter referred to as "Nirvana Care") or its associate company's service center. Nirvana Care or its associate company reserves the rights to impose additional charges for funeral service held beyond the Restricted Territory.
- d)\*\* The company shall not be liable for any direct, indirect or consequential losses in the event that the specified hearse or vehicle is not available as a result of circumstances beyond its control PROVIDED ALWAYS that an alternative mode of conveyance or transport is made available.
- e) No refund or return of the items in the package shall be allowed under any whatsoever circumstances.
- f) Additional nights and/or additional items are subject to additional charges.
- g) Any fees related to burial incurred at customer's selected cemetery (hereinafter referred to as "the Said Cemetery") other than Nirvana Memorial Park shall be borne by customer solely and is payable directly to the Said Cemetery.
- h) Taoist prayer service only covers Hakka (medium), Cantonese (medium) or Hokkien (small) prayer service.
- i) In the event of any conflict or inconsistency between the provisions of the Purchase Order and these Notes, these Notes shall prevail to the extent of such inconsistency.
- j) The terms and conditions in English language shall prevail over Chinese language should any conflict arise in the interpretation of the terms and conditions herein.

\* All drawings and images are artistic impressions only, and any furniture shown is for illustration purpose only.  
\* For full detail terms and conditions, please refer to the respective purchase orders.

## 註釋

- a) 此富貴生命圓滿契約殯儀配套不包括福地、骨灰靈位、神主牌位及墓碑建設。
- b) 追思禮堂之履約使用須依當時情況調度之。追思禮堂使用條款將會有地域性的差異，客戶須同意有關條款後方能使用追思禮堂。
- c) 本契約僅限於馬來西亞半島履約。實際履約範圍以本公司（或與本公司合作的聯號公司）所設服務中心為圓心，半徑35公里以內為局限（以下簡稱“局限範圍”）。若超出上述局限範圍，須依實際距離與服務，額外加付相關費用。
- d)\*\* 本契約所列交通或運輸工具，若因本公司無可預測或無法控制的情況而無法完成被使用，本公司有權以其他交通或運輸方式代替，無需承擔任何責任。
- e) 不論在任何情況之下，所購契約或契約內的服務或物品不能退回。
- f) 非本契約載明之服務內容，均須額外付費。
- g) 富貴山莊以外之其他安息地，若有非本契約所列之其他安葬相關費用，請客戶直接與該安息地之負責單位付洽。
- h) 道教誦經打齋可選擇客家（中壇）、廣東（中壇）或福建（小壇）儀式。
- i) 如認購書和註釋有不符的地方，將以註釋的條款詮釋為標準。
- j) 如對上述規則與條件之中文譯本，產生任何詮釋上的爭議，將以英文譯本為詮釋標準。

\* 本手冊圖案及相片乃屬構思圖而已。  
\* 請參閱有關認購書以了解條規的詳情。

**NIRVANA care** SDN BHD  
富貴關懷有限公司 (451196-D)

Nirvana Memorial Center  
No. 1, Jalan 1/116A, Off Jalan Sungai Besi  
57100 Kuala Lumpur, Malaysia

Careline: 1800 88 1818  
www.nirvana.com.my

NOT FOR PRINT

# BROCHURE 2 (Christian Package)



NIRVANA  
LIFE PLAN  
生命圓滿契約

NV  
GRACIOUS  
BLESSING



富貴  
聖恩 ◊ 祝福

ONLINE COPY

NOT FOR PRINT



We care. We provide.® 心靈深處的關懷



## Grand Memorial Parlour

### 現代化 追思禮堂

## Our Services

### 我們的服務

We advise, arrange and supervise funeral arrangements, covering all aspects with staff support. We dedicate our diligence right from the beginning to the funeral day, and any further help required thereafter.

一場莊嚴的告別儀式，承載了對摯親的哀思，承載著深深的祝福，身為這道關卡的守門人，富貴禮儀團隊一直秉持“事死如事生”的專業態度，從防腐、淨身、化妝、入殮至追思禮拜，我們堅持給予您的摯親至高無上的尊重，務求以最貼心的服務品質以及匠心的產品素質禮讚生命。

NOT FOR PRINT

# Premium Casket & Urn

## 精緻土葬壽木 & 骨灰甕



Standard NV Blessing casket  
標準祝福土葬壽木



Premium NV Gracious casket & urn 精緻聖恩土葬壽木&骨灰甕

\* Floral decorations available with upgrades 花藝佈置僅限升級配套

NOT FOR PRINT



We care. We provide.® 心靈深處的關懷

# White Ladies 白衣天使

The 1<sup>st</sup> of its kind in Malaysia, our professional all female service staff, dedicated to rendering their immaculate services with a genuine sincerity for female decedents.

全馬首創專業的白衣天使將全程處理女性遺體，從防腐、淨身、化妝和入殮的工作，給予女性逝者至高無上的尊重。



\* White Ladies service is available within Klang Valley only  
白衣天使服務只限於巴生谷地區



Candles  
蠟燭



Hymn book, cross  
聖詩手冊，十字架



Professional music band  
專業音樂隊



High range hearse  
高級靈車  
NV GRACIOUS  
富貴聖恩



Standard hearse  
標準舒適靈車  
NV BLESSING  
富貴祝福



Luxurious limousine  
豪華禮車  
NV GRACIOUS  
富貴聖恩

NOT FOR PRINT



# 富貴NIRVANA 生命圓滿契約

	富貴祝福	富貴聖恩
<b>臨終諮詢</b>		
1. 提供24小時臨終禮儀諮詢	✓	✓
<b>遺體處理與入殮服務</b>		
2. 申領死亡與下葬證明書	✓	✓
3. 遺體接送	✓	✓
4. 遺體護理服務 (防腐、化妝)	✓	✓
5. (i) 土葬 : 土葬壽木 (1副)	標準祝福土葬壽木	精緻聖恩土葬壽木
(ii) *火化 : 火化壽木 (1副)	標準祝福火化壽木	精緻聖恩火化壽木
*骨灰罈 (1個)	標準祝福骨灰罈	精緻聖恩骨灰罈
*火化與拾骨灰服務	✓	✓
6. 十字被 (1套)	✓	✓
<b>賓禮準備</b>		
7. 使用特色大棚/標準追思禮堂	1 個16尺X20尺 / 標準追思禮堂	2 個16尺X20尺 / 標準追思禮堂
• 風扇(把)	4	8
• 燈(盞)	4	8
• 附桌布桌子(套)	8	12
• 椅子(張)	60	120
8. 使用莊嚴靈堂	✓	✓
9. 遺照放大服務	✓	✓
10. 精緻相框	✓	✓
11. 花團錦簇	✓	✓
12. 靈桌及棺頂花飾 (1 套)	-	✓
13. 蠟燭, 十字架	✓	✓
14. 使用聖詩手冊	-	✓
15. 路向指標	✓	✓
16. 弔唁禮簿	✓	✓
17. 帛金箱	✓	✓
<b>治喪協調與賓禮進行</b>		
18. 專業治喪諮詢及服務人員 (1組)	1位殯儀協調人員 / 晚間	1位殯儀協調人員 / 晚間
19. 殯儀協調人員2晚 (6PM - 12AM)	✓	✓
20. 糖果禮品 (份)	✓	✓
21. 使用音響系統	✓	✓
22. 使用電子琴鍵	✓	✓
23. 熱飲 (咖啡與茶)	多達30人份 / 晚間	-
24. *** 備辦輕便茶點	-	多達30人份 / 晚間
25. 飲用水 (杯)	240	480
26. 花生 (包)	30	40
<b>舉殯服務</b>		
27. 大殮封棺	✓	✓
28. 舉殯服務人員 (1組)	✓	✓
29. 富貴精緻答禮品 (件)	40	100
30. ** 禮車 (1輛, 單程使用)	-	豪華禮車
31. ** 靈車 (1輛, 單程使用)	標準舒適靈車	高級靈車
32. ** 送殯冷氣巴士 (1輛)	-	多達40人座位
<b>額外產品與服務</b>		
33. 追思相片隨身碟	-	1個 (40張)
34. 致謝卡(張)	100	200
* 僅限於火化配套。		
** 若因無法預測的情況而無法使用所指定靈車或禮車, 本公司有權以其他交通或運輸方式代替, 無需承擔任何責任。		
*** 僅限於巴生谷地區。		
	RM 14,700 (即用價格) RM 12,780 (預售價格)	RM 21,700 (即用價格) RM 16,280 (預售價格)


NOT FOR PRINT





富貴 NIRVANA

# NIRVANA LIFE PLAN

	NV Blessing	 MOST POPULAR NV Gracious
<b>Consultation</b>		
1. 24-Hour Careline Service for Consultation Prior to Demise	✓	✓
<b>Embalming Handling &amp; Encoffinment Service</b>		
2. Reporting Death & Obtaining Burial Clearance / Permit	✓	✓
3. Securing Release of Remains	✓	✓
4. Decedent Care Services (Embalming / Dry Ice & Make Up)	✓	✓
5. (i) Burial : Burial Casket (1 Unit)	Standard NV Blessing Casket	Premium NV Gracious Casket
(ii) * Cremation : Cremation Casket (1 Unit)	Standard NV Blessing Cremation Casket	Premium NV Gracious Cremation Casket
* Urn (1 Unit)	Standard NV Blessing Urn	Premium NV Gracious Urn
* Cremation & Retrieval of Ashes	✓	✓
6. *Cross* Blanket (1 Set)	✓	✓
<b>Preparation of Memorial Ceremony</b>		
7. Use of Canopy / Parlour	1 Unit (16ft X 20ft) / Standard Parlour	2 Unit (16ft X 20ft) / Standard Parlour
• Hanging Fan (Unit)	4	8
• Light (Unit)	4	8
• Table with Table Cloth (Set)	8	12
• Plastic Chair (Unit)	60	120
8. Use of Majestic Altar	✓	✓
9. Enlargement of Photograph	✓	✓
10. Decorated Photo Frame	✓	✓
11. Floral Ornament	-	✓
12. Table & Casket Top Floral Decoration (1 Set)	✓	✓
13. Candles & Cross	✓	✓
14. Use of Hymn Books	-	✓
15. Location Direction Placards	✓	✓
16. Memorial Record Book	✓	✓
17. Use of Condolence Box	✓	✓
<b>Coordination of Funeral Service &amp; Memorial Ceremony</b>		
18. Profession Consultation & Support Team (1 Team)	✓	✓
19. 2 Nights Wake Service Worker (6PM - 12AM)	1 Worker / Night	1 Worker / Night
20. Confectionery Gifts	✓	✓
21. Use of PA System	✓	✓
22. Use of Electronic Keyboard	✓	✓
23. Hot Beverages (Coffee & Tea)	Up To 30 Pax / Night	-
24. *** Light Refreshment & Hot Beverages	-	Up To 30 Pax / Night
25. Drinking Water (Cup)	240	480
26. Peanuts (Package)	30	40
<b>Funeral Procession Service</b>		
27. Sealing of Casket	✓	✓
28. Service Team for Funeral Profession (1 Team)	✓	✓
29. NV Souvenir (Piece)	40	100
30. ** Use of Limousine (1 Unit, Single Trip)	-	Luxurious Limousine
31. ** Use of Hearse (1 Unit, Single Trip)	Standard Hearse	High Range Hearse
32. ** Use of Air-Cond Bus for Funeral Procession (1 Unit)	-	Up To 40 Seats
<b>Additional Products &amp; Services</b>		
33. USB Flash Drive with Pieces of Photo	-	1 Unit (40 Pieces)
34. Thank You Cards (Unit)	100	200

\* Applicable for cremation package only.

\*\* The company shall not be liable for any direct, indirect or consequential losses in the event that the specified hearse or vehicle is not available as a result of circumstances beyond its control PROVIDED ALWAYS that an alternative mode of conveyance or transport is made available.

\*\*\* Applicable in Klang Valley Only

RM 14,700 (As-Need Price)

RM 12,780 (Pre-Need Price)

RM 21,700 (As-Need Price)

RM 16,280 (Pre-Need Price)

NOT FOR PRINT

## NOTES

- a) The NLP excludes burial plots, cinerary urn compartments, pedestal for ancestral tablet and construction of tomb.
- b) Use of parlour is subject to availability. The parlour check-in policy and procedures may vary by location; hence the customer must agree to such policy and procedures of respective location before the parlour check-in is allowed.
- c) The NLP shall be exercised strictly in Peninsular Malaysia where the location of the funeral service must be within the radius of 35km (hereinafter referred to as "the Restricted Territory") either from Nirvana Care Sdn Bhd (hereinafter referred to as "Nirvana Care") or its associate company's service center. Nirvana Care or its associate company reserves the rights to impose additional charges for funeral service held beyond the Restricted Territory.
- d)\*\* The company shall not be liable for any direct, indirect or consequential losses in the event that the specified hearse or vehicle is not available as a result of circumstances beyond its control PROVIDED ALWAYS that an alternative mode of conveyance or transport is made available.
- e) No refund or return of the items in the package shall be allowed under any whatsoever circumstances.
- f) Additional nights and/or additional items are subject to additional charges.
- g) Any fees related to burial incurred at customer's selected cemetery (hereinafter referred to as "the Said Cemetery") other than Nirvana Memorial Park shall be borne by customer solely and is payable directly to the Said Cemetery.
- h) In the event of any conflict or inconsistency between the provisions of the Purchase Order and these Notes, these Notes shall prevail to the extent of such inconsistency.
- i) The terms and conditions in English language shall prevail over Chinese language should any conflict arise in the interpretation of the terms and conditions herein.

\* All drawings and images are artistic impressions only, and any furniture shown is for illustration purpose only.  
\* For full detail terms and conditions, please refer to the respective purchase orders.

## 註釋

- a) 此富貴生命圓滿契約殯儀配套不包括福地、骨灰靈位、神主牌位及墓碑建設。
- b) 追思禮堂之履約使用須依當時情況調度之。追思禮堂使用條款將會有地域性的差異，客戶須同意有關條款後方能使用追思禮堂。
- c) 本契約僅限於馬來西亞半島履約。實際履約範圍以本公司（或與本公司合作的聯號公司）所設服務中心為圓心，半徑35公里以內為局限（以下簡稱“局限範圍”）。若超出上述局限範圍，須依實際距離與服務，額外加付相關費用。
- d)\*\* 本契約所列交通或運輸工具，若因本公司無可預測或無法控制的情況而無法完成被使用，本公司有權以其他交通或運輸方式代替，無需承擔任何責任。
- e) 不論在任何情況之下，所購契約或契約內的服務或物品不能退回。
- f) 非本契約載明之服務內容，均須額外付費。
- g) 富貴山莊以外之其他安息地，若有非本契約所列之其他安葬相關費用，請客戶直接與該安息地之負責單位付洽。
- h) 如認購書和註釋有不符的地方，將以註釋的條款詮釋為標準。
- i) 如對上述規則與條件之中文譯本，產生任何詮釋上的爭議，將以英文譯本為詮釋標準。

\* 本手冊圖案及相片乃屬構思圖而已。  
\* 請參閱有關認購書以了解條規的詳情。

**NIRVANA care** SDN BHD  
富貴關懷有限公司 (451196-D)

Nirvana Memorial Center  
No. 1, Jalan 1/116A, Off Jalan Sungai Besi  
57100 Kuala Lumpur, Malaysia

Careline: 1800 88 1818  
www.nirvana.com.my

NOT FOR PRINT